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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

"Програма за енергийна ефективност на област Велико Търново за периода 2024-2027 година" прие Областната
комисия по енергийна ефективност. Заседанието свика и води областният управител Ивайло Здравков. В него се
включиха се представители на общините в региона, на финансови институции, РИОСВ, Стопанска камара – Велико
Търново, Търговско-промишлена палата – Велико Търново, ВиК, както и на различни ф... 

Работим в тясно взаимодействие и се стараем да се допираме до различни сфери на бизнеса, коментира още
Демирков Тодор Демирков е председател на Бургаската търговско-промишлена палата. На специална церемония
той и екипът му връчиха годишните награди на заслужилите компании. Ето какво сподели Демирков за дейността
на Палатата, наградите и бизнеса в Бургас и региона. - Г-н Демирков, каква година изпр... 

Снимка: Българска търговско-промишлена палата За спешна промяна на районирането в България призовават от
Икономическият и социален съвет. В анализа по темата се посочва, че настоящата ситуация предизвиква
сериозен дисбаланс в икономическото развитие на Югозападния регион, заради непропорционално високото
спрямо средното за страната благосъстояние на София-град, предава БНР. Заради икономическото ... 

Проведе се регулярна среща на екипа по проект "Функционално Устойчива Миграция и Интеграция в България"
(ФУМИ в България) по Фонд "Убежище, миграция и интеграция". Участие в срещата взеха представители на
Българската търговско-промишлена палата и Центъра за предприемачество и управленско развитие – България.
Проектът има за цел и подобряване на сътрудничеството и обмена на информация между Българ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Заглавие: Институциите "си подадоха ръка" за осигуряване на мерки за енергийна ефективност в региона
Дата: 16.12.2024 15:42
Медия: Янтра днес

Заглавие: Тодор Демирков: Бизнес интересът от Турция към Бургас започва да расте
Дата: 16.12.2024 16:42
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Призовават за спешна промяна в районирането в България
Дата: 16.12.2024 10:46
Медия: Petel.bg

Заглавие: Работна среща на екипа по проект "Функционално устойчива миграция и интеграция в България"
Дата: 16.12.2024 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.dnesbg.com/pari-i-vlast/institutsiite-vsi-podadoha-rakav-za-osiguryavane-na-merki-za-energiyna-efektivnost-v-regiona.html
https://www.flagman.bg/article/338216
https://petel.bg/Prizovavat-za-speshna-promyana-v-rayoniraneto-v-Balgariya__559454
https://www.bcci.bg/news/20689


Брутният вътрешен продукт в област Велико Търново нараства по-бързо от средния за страната спрямо
населението. Работната сила е сред най-високообразованите, но застаряването на населението е
предизвикателство пред пазара на труда. Разходите за придобиване на дълготрайни материални активи и
чуждестранните инвестиции се увеличават значително. Делът на автомагистралите и първокласните пътища в
общата... 

Бумът на тази професия от вкъщи подчертава липсата на адекватна политика за стимулиране на хората да търсят
реализация на традиционния пазар на трудаПразниците са пред нас и повече от всякога процъфтяващата
икономика на инфлуенсърите оказва влияние върху това, което купуват потребителите. За съжаление, няма
достатъчно надеждни статистически данни относно професията инфлуенсър, но според няколко пр... 

Юристът Огнян Гаврилов с най-голямата кантора на българин зад граница печели до 98% от делата, и то най-
тежките - като съдебен адвокат пред жури "Първите няколко години в Америка беше кървава битка за оцеляване,
докато набера малко скорост да "взема завоя", споделя адвокат Огнян Гаврилов. Днес той е един от най-
успешните български юристи в Америка. Печели знакови дела, с които става популярен не ... 

Юристът с най-голямата кантора на българин зад граница печели до 98% от делата, и то най-тежките - като
съдебен адвокат пред жури."Първите няколко години в Америка беше кървава битка за оцеляване, докато набера
малко скорост да "взема завоя", споделя адвокат Огнян Гаврилов. Днес той е един от най-успешните български
юристи в Америка. Печели знакови дела, с които става популярен не само в Сакрамент... 

Последните много кратки парламенти не можаха да адресират обещанията от политиците към бизнеса.
Отлаганите важни за българския бизнес и за икономиката на България теми от важни се превръщат в ултра
спешни, а при настоящата геополитическа обстановка - в определящи за развитието и бъдещето на страната. Това
се казва в отворено писмо от 8 браншови и бизнес организации до председателите на парламентар... 

Вижте какво показват наблюденията на консултанти по подбор на персонал за различните индустрии и сегменти
от пазараИмаше ли ръст на възнагражденията през 2024, в кои сектори и за кой тип позиции? С този въпрос се
обърнахме към водещи консултанти по подбор на персонал, които имат поглед върху различни индустрии и
сегменти от пазара. Вижте какви тенденции при възнагражденията през 2024 очертаха пред... 

Заглавие: Област Велико Търново: добър икономически растеж, лоша демографска картина
Дата: 15.12.2024 09:20
Медия: Economic

Заглавие: Икономиката на инфлуенсърите разкрива 70-годишен проблем за жените в САЩ
Дата: 14.12.2024 19:22
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Българин стана адвокат на годината в Калифорния, печели 98% от делата с уникална стратегия 
Дата: 14.12.2024 07:24
Медия: Струма

Заглавие: Българинът Огнян Гаврилов стана адвокат на годината в Калифорния (ВИДЕО)
Дата: 13.12.2024 20:50
Медия: BG voice

Заглавие: 8 организации зоват парламентът да подхване отлаганите спешни теми за бизнеса
Дата: 13.12.2024 18:54
Медия: Днес+

Заглавие: Какви са тенденциите при възнагражденията в България през 2024?
Дата: 16.12.2024 16:04
Медия: Economy

Заглавие: Vivacom е Компания на годината в Leaders of Influence Awards 2024
Дата: 16.12.2024 17:28

https://www.economic.bg/bg/a/view/oblast-veliko-tyrnovo-dobyr-ikonomicheski-rastej-losha-demografska-kartina
https://www.investor.bg/a/554-lifestyle/405698-ikonomikata-na-influensarite-razkriva-70-godishen-problem-za-zhenite-v-sasht
https://www.struma.com/lyubopitno/bulgarin-stana-advokat-na-godinata-v-kaliforniya-pecheli-98-ot_226743/
https://bgvoice.com/ognian-gavrilov-koito-za-vtori-pat-e-advokat-na-godinata-v-stolicata-na-kaliforniia-sakramento
https://dnesplus.bg/bulgaria/8-organizatsii-zovat-parlamentat-da-podhvane-otlaganite-speshni-temi-za-biznesa_1176248
https://www.economy.bg/economy/view/60276/Kakvi-sa-tendenciite-pri-vyznagrazhdeniyata-v-Bylgariya-prez-2024
https://www.focus-news.net/novini/interesno/Vivacom-e-Kompaniya-na-godinata-v-Leaders-of-Influence-Awards-2024-2378565


Телекомът получи три отличия за иновацииVivacom бе отличен с престижната награда Компания на годината във
второто издание на конкурса Leaders of Influence Awards 2024. Журито оцени високо постоянството на телекома в
развитието на иновативни продукти и услуги, за да предостави най-доброто изживяване на потребителите.
Телекомът спечели голямата награда за лидерството, иновациите и позитивното въздей... 

Във връзка с представените проект на държавен бюджет за 2025 г. и рамка на публичните финанси в периода
2025-2028 г., както и отчитайки безкрайно скъсените срокове (точно 24 часа) за обществено обсъждане,
представяме в сбит вариант оценката и предложенията на ИПИ: Министерство на финансите закъсня
неоправдано с представянето на рамката на държавния бюджет, като не спази изискванията и сроковете сп... 

1 трилион инвестиции в нея лансира Международната агенция по енергетика на срещата на енергийните министри
в Брюксел Инвестиции в геотермална енергия за 1 трилион долара до 2035 г. Тази възможност бе анализирана в
доклад на Международната агенция по енергетика (IEA). Докладът й беше представен по време на последната за
годината Среща на енергийните министри в Брюксел. На него взе участие и българс... 

Оливер Дьоре, директор на HensoldtКъде сте в дилемата, в която от една страна сега имате поръчки за 6,5 млрд
евро, което е много. Имате ли видимост да изградите, според нуждата, за която ни предупреждават, такава военна
индустрия в Европа? Абсолютно. Според изявлението на Марк Рюте, всички настояват военновременно мислене и
военновременна икономика. Определено ускоряваме. Готови сме като индустрия... 

Българският бизнес не е оптимист за 2025 г. Болшинството от работодателите планират увеличение на заплатите,
сочи проучване на БСК. Сн. БГНЕС 

Приблизително две трети от българите смятат, че свободното движение е основният положителен резултат от
членството в ЕС, според националния доклад за България от есенното 102-ро издание на "Стандартен
Евробарометър", проведено между 11-и октомври и 1-ви ноември. Това съобщиха от Представителството на ЕК у
нас. Одобрението за този централен принцип на ЕС намира израз и в широката подкрепа за свобо... 

В условията на неясни перспективи, бизнесът запазва висока степен на песимизъм, затова очакванията и

Медия: Фокус

Заглавие: Проктобюджет 2025 - икономика под натиск
Дата: 16.12.2024 17:15
Медия: Economynews

Заглавие: Малинов в Брюксел: Проектите за геотермална енергия са ни приоритет
Дата: 16.12.2024 17:03
Медия: 24 Часа

Заглавие: Hensoldt: Германия остава най-важния ни клиент
Дата: 16.12.2024 17:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Доверието на бизнеса в съдебната власт е 1%, а в парламента - 0
Дата: 16.12.2024 16:51
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

Заглавие: Евробарометър: 2/3 от българите намират като основна полза от еврочленството свободното
движение
Дата: 16.12.2024 17:05
Медия: ПИК

Заглавие: Бизнесът у нас е с песимистични очаквания за 2025 г.
Дата: 16.12.2024 16:25
Медия: Мениджър

http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2025---%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0--%D0%BF%D0%BE%D0%B4-%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%81%D0%BA-news115260.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19537043
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/138644-hensoldt-germaniya-ostava-nay-vazhniya-ni-klient
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/600404/doverieto-na-biznesa-v-sadebnata-vlast-e-1-a-v-parlamenta-0
https://pik.bg/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%80-23-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%87%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B2%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6-news1260044.html
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/biznesat-u-nas-e-s-pesimistichni-ochakvania-za-2025-g-pokazva-prouchvane-na-bsk


плановете му за бъдещето са твърде предпазливи и подчинени на прагматизъм. Това показват резултатите от
традиционното онлайн-допитване на Българската стопанска камара (БСК) до членовете на Камарата, проведено в
периода 5 ноември – 6 декември 2024 г. сред 738 микро-, малки, средни и големи предприят... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Коледното тържество на учениците от българското неделно училище "Отец Александър Чъкърък" в Одрин се
превърна във вълнуващ празник за около 55-те възпитаници на училището, за техните преподаватели, родители и
за дошлите специално за празника гости от България. Тържеството се състоя в украсения за Нова година
представителен салон Армони, предоставен специално за случая от Сезаи Ърмак - председател ... 

Коментират Румен Драганов и Добрин Иванов /КРОСС/ Какъв ще бъде ефектът за бизнеса и туризма от
приемането ни в Шенген и по суша. Темата коментираха Румен Драганов, директор на Института за анализи и
прогнози на информационната среда в туризма, и Добрин Иванов, изпълнителен директор на Асоциацията на
индустриалния капитал в България, в предаването "Твоят ден" по NOVA NEWS. "Първо ще придобием евро... 

Регулациите и контролът върху бизнеса растат, но държавата не само не създава предпоставки той да се развива
и да расте, ами и умишлено му пречиБюджет 2025 година и планираното увеличение на разходите с 20 млрд. лева
скандализира финансистите и възмути работодателите. Ръстът на разходите от 25% е колосален и е най-
големият от правителството на Жан Виденов, по времето на което фалираха няколко бан... 

Икономическият и социален съвет (ИСС) прие Анализ на пенсионната система. Документът потвърждава
правилния модел на настоящия тристълбов модел на пенсионно осигуряване в страната, отправяйки препоръки
за промени по всеки от трите стълба, така че пенсионната система да бъде усъвършенствана. Това съобщиха от
пресцентъра на ИСС. Документът е изготвян в продължение на почти година по предложение на пр... 

Вероятността е ниска да се приеме този проектобюджет, вероятно ще има промени. Някакъв огромен компромис
ще се направи, прогнозира главният икономист на КТ "Подкрепа" Атанас Кацарчев в интервю пред БНР. "Реално,
която и политическа сила да поеме властта, ще обере негативите на бюджета. И ако той се счупи, февруари ще има
протести. Всяка политическа сила, знаейки това, би ли се съгласила да поеме ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Заглавие: Коледно тържество на учениците от българското неделно училище "Отец Александър Чъкърък" в
Одрин с участието на гости от града и от България
Дата: 14.12.2024 16:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Какъв ще бъде ефектът за бизнеса и туризма от приемането ни в Шенген и по суша
Дата: 16.12.2024 11:43
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Бюджет 2025 превръща държавата в сериозен конкурент на бизнеса във войната за кадри
Дата: 16.12.2024 17:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Анализ на пенсионната система и препоръки за нейното усъвършенстване прие Икономическият и
социален съвет
Дата: 16.12.2024 17:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Атанас Кацарчев: Ако не се приеме бюджет, февруари ще има протести
Дата: 16.12.2024 16:06
Медия: Front.bg

Заглавие: Из - Нръчник на гражданина Featured
Дата: 14.12.2024 19:24

https://www.bta.bg/bg/bg-world/800118-koledno-tarzhestvo-na-uchenitsite-ot-balgarskoto-nedelno-uchilishte-otets-aleks
https://www.cross.bg/ivanov-draganov-miliona-1760705.html
https://trafficnews.bg/komentari/byudzhet-2025-prevrashta-darzhavata-seriozen-konkurent-331030/
https://www.borbabg.com/2024/12/16/analiz-na-pensionnata-sistema-i-preporki-za-neynoto-usvrshenstvane-prie-ikonomicheskiyat-i-sotsialen-svet/
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Принадената стойност е ключово понятие в марксистката икономическа теория, което описва как капиталистите
генерират печалба от труда на работниците. Ето основните й характеристики: Същност на принадената стойност
Възниква от разликата между стойността, която работникът създава чрез своя труд, и заплатата, която получава
Представлява неплатен труд, който капиталистът "извлича" от работника Механи... 

Европейските държави с най-висок годишен доход. Заплащането на труда и доходите са тема, която вълнува всеки
човек. Информацията за това къде в Европа се взимат най-високите заплати няма как да не е любопитна, особено
ако сравним числата с България. Разликите са доста фрапиращи Едва ли е изненада, че сме на последно място
на континента по среден годишен доход – около 13 хил. евро. Швейцария – 85 5... 

Какъв ще бъде ефектът за бизнеса и туризма от приемането ни в Шенген и по суша. Темата коментираха Румен
Драганов, директор на Института за анализи и прогнози на информационната среда в туризма, и Добрин Иванов,
изпълнителен директор на Асоциацията на индустриалния капитал в България, в предаването "Твоят ден" по NOVA
NEWS. "Първо ще придобием европейско самочувствие, което беше смачкано. Второ – ... 

"Първо ще придобием европейско самочувствие, което беше смачкано. Второ – нашият институт направи
изчисление, че за целия този период България е загубила 12-13 милиарда евро, а Румъния – 19-20 милиарда.
Това означава, че ние трябва да бъдем компенсирани от ЕС, главно в инфраструктура. Цялото това забавяне
нанесе огромна щета на нашата икономика", заяви проф. Драганов. "Само с приемането ни във въз... 

Купувачи, натоварени с чанти от "Фенди" (Fendi), "Льове" (Loewe), "Прада" (Prada) и други известни дизайнерски
марки задръстват тесните тротоари на най-луксозната търговска улица в Милано, за радост на доставчиците на
луксозни стоки от висок клас през този и всеки празничен сезон, отбелязва Асошиейтед прес в репортаж за
столицата на Ломбардия, която отстои на малко над 2 часа полет от Летище София... 

Има някакво съгласие по темата, че редовен кабинет е невъзможен, съществува някакво смирение с елементи на
депресия. Има и неприемане на императивите на реалността, а те са че трябва да се направи това усилие.
Лидерът в това усилие е ГЕРБ, начело с Бойко Борисов, който иска да се направи кабинет и прави всичко
възможно това да се случи. БСП е другата значима сила, която иска кабинет, и Демократичн... 
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Пренасочени са и 4 млн. лв. за местенето на БАИ след като "Ново начало" на Пеевски им взе сградата Служебната
власт на Димитър Главчев е пренасочила милиони левове, предвидени за ин витро процедури, за да ги даде на
земеделски производители, алармира в понеделник фондация "Искам бебе". Намалените средства за ин витро
дейности са 2 млн. лв., а други над 43 млн. лв. са орязани от различни обществени... 

Европейската комисия изпрати в понеделник един от най-големите пакети от наказателни процедури срещу
България за това, че тя не прилага европейското законодателство. Освен три нови процедури, се продължават
други три, а в един случай Комисията прибягва до крайната мярка в отношенията с държави нарушители - дело в
Съда на ЕС. България е изправена пред налагане на съдебна глоба, ако адвокатите й не ... 

Необходима е спешна промяна на районирането на България на ниво класификация на териториалните единици
за статистически цели, за да се създадат условия за насърчаване на регионалното развитие на страната и да се
осигури реален достъп до европейските средства на всички граждани, стопански и нестопански организации.
"Настоящата ситуация доказано предизвиква сериозен дисбаланс икономическото развитие... 

Със среща между екипите на ГЕРБ-СДС и ДБ беше даден старт на преговорите за съставяне на правителство.
Срещата се проведе в отсъствието на медиите, като и след приключването ѝ от двете формации отказаха да
направят изявления. Във FB страниците им излязоха идентични съобщения, от които става ясно, че е била
обсъдена "възможността за формирането на широко парламентарно мнозинство, подкрепящо редовно... 

Софийският университет "Св. Климент Охридски" за втора поредна година попада в световния рейтинг на QS World
University Rankings: Sustainability 2025, обявен преди дни. През 2024-а той бе единственото българско висше
училище, намерило място във второто издание на класацията за устойчиво развитие. В тазгодишния рейтинг
Софийският университет заема 749-о място от класираните общо 1743 висши училища... 

Управляващият директор на Международния валутен фонд (МВФ) Кристалина Георгиева зае 13 място в
тазгодишната класация на Forbes за най-влиятелните жени в света. "Благодарна съм на Forbes, че ме включи
отново в списък с толкова вдъхновяващи и успешни жени", каза Георгиева в изявление, публикувано в социалните
медии. "Това признание е чест за мен, но по-важното е, че съм обнадеждена от факта, че този... 
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28 млн. евро. Това е размерът на средствата, които стартъп екосистемата в България успяват да привлекат през
2024 г. На първо място е Dronamics на Свилен и Константин Рангелови, които създават първия български карго
дрон. Компанията успя да привлече финансиране от 10.03 млн. евро от Европейския съвет по иновации. Ключови
за тази година рундове на финансиране бележат и Iris AI, Evrotrust и Smart Fa... 

Министърът на вътрешната сигурност на САЩ Алехандро Майоркас заяви, че забелязаните в небето над Ню Йорк и
Ню Джърси дронове не са свързани с чужди сили, съобщават ДПА и Асошиейтед прес. След многобройните
сигнали за безпилотни самолети, забелязани в източната част на САЩ, администрацията на президента Джо
Байдън съобщава, че е предоставила допълнителни ресурси за справяне с проблема. Мобилизирани... 

Европейската комисия приветства приемането на 15-ия пакет от санкции срещу Русия, одобрен от Съвета на ЕС.
Акцентът на този пакет е да продължи да неутрализира т.нар. руски "сенчест флот", заобикалящ санкциите.
Пакетът включва също така добавяне в санкционния списък на съществен брой физически лица и образувания,
свързани с руския военно-промишлен комплекс и увеличаване на правната защита на центр... 

Правителството на Олаф Шолц в Германия загуби вота на доверие в парламента. С това се проправя път към
предсрочните избори, които се очаква да се поведат на 23 февруари. В понеделник от общо 717 депутати 207
гласуваха в подкрепа на правителството на Шолц, 394 - "против", а 116 се въздържаха. Канцлерът се нуждаеше от
367 гласа, за да спечели гласуването. През последните три години Германия беше упр... 
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